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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mikor lesznek értékteremtő munkahelyek a Vasi Hegyháton? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarországon továbbra is magas a munkanélküliség, a vonatkozó adatot jelentősen
torzítják a közmunkaprogramban résztvevők és a külföldön boldogulást keresők, így ez a
szám a valóságban jóval magasabb . Különösen aggasztó a helyzet vidéken, ezen belül is a
falvakban, kistelepüléseken .

Nem jobb a helyzet a Vasi Hegyháton sem, melyet kis falvak, községek alkotnak . Ezt egy
konkrét példával támasztanám alá . A pácsonyi üzemi terület, amely gyakorlatilag a környé k
egyetlen munkahelyteremtő vállalkozása volt, továbbra is felszámolás alatt áll . Egy 1 0
hektáros ipari területről van szó, melyen kívül Pácsonyban nem is alakítható ki másho l
munkahelyteremtésre alkalmas terület .

Fontos lenne tehát, hogy a területet egy olyan vállalkozás vásárolja meg, amel y
munkahelyeket is létrehoz és nem csak raktárként, tárolóként használná azt, mellye l
embereket nem foglalkoztatna . Ezzel ugyanis véglegesen halálra ítélnék a környék falvait,



melyek egy-két évtized alatt gyakorlatilag elnéptelenednének, a fiatalok a városokba vagy
külföldre költöznének, megszűnne az óvoda, a vegyesbolt, nem lenne érdemes fenntartani a
buszközlekedést sem. Sajnos ez nem egyedi eset, vidéken sok ilyen kistelepülés található, íg y
érdemi lépésekre lenne szükség .

Tisztelt Miniszter Úr !

– Milyen lehetőségeket lát a pácsonyi üzemi terület kapcsán ?

- Várható-e valamilyen munkahelyteremtő program, támogatás a Vasi Hegyháton a
közmunkaprogramon kívül, hogy a fiatalok az ottani életben is esélyeket lássanak ?

- Milyen terveik vannak a vidéki munkahelyteremtésre, a magyar vidék meg őrzésére?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015 . december 15 .

Tisztelettel :

Bana Tibor
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